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Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένειας, κα Ζαχαράκη Σοφία,

τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κο Σκυλακάκη Θεόδωρο,

Θέμα: «Αποκλεισμός των τρίτεκνων από το Κοινωνικό Τιμολόγιο ηλεκτρικής
ενέργειας ΚΟΤ Γ»

Κύριοι Υπουργοί,

Την Πέμπτη 2 Νοεμβρίου παρουσιάστηκε το νέο πρόγραμμα κοινωνικού
τιμολογίου ρεύματος για την κατηγορία πολύτεκνων πολιτών, ΚΟΤ Γ’. Το
συγκεκριμένο τιμολόγιο προβλέπει διευρυμένα εισοδηματικά κριτήρια, χωρίς
να λαμβάνονται υπόψιν περιουσιακά κριτήρια. Πρόκειται για ένα μέτρο που
οδεύει προς την ορθή κατεύθυνση, ξελαφρώνοντας τις πολύτεκνες οικογένειες
από ένα κόστος σημαντικό, ειδικά σε μια περίοδο μεγάλης ακρίβειας, όπως
αυτή που βιώνουμε.

Για ακόμα μια φορά όμως, βλέπουμε να μην λαμβάνεται κανένα μέτρο προς
αντίστοιχη ενίσχυση των τρίτεκνων οικογενειών. Παρά την πρόσφατη
συνάντηση της Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Τριτέκνων με την κα Ζαχαράκη και
την θέση του ζητήματος από μέρους τους, ουδεμία πρωτοβουλία δεν έχει
ληφθεί προς στήριξη των οικογενειών αυτών.
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Κύριοι Υπουργοί, οι τρίτεκνες και πολύτεκνες οικογένειες του τόπου μας
διαδραματίζουν ρόλο σημαντικό έναντι της υπογεννητικότητας και του
δημογραφικού προβλήματος. Η πολιτεία έχει χρέος να προστατεύει τον θεσμό
της οικογένειας σύμφωνα με τις παρ. 1 και 2 του άρθρου 21 του Συντάγματος,
να μεριμνά για την διασφάλιση συνθηκών αξιοπρεπούς διαβίωσης όλων των
πολιτών μέσω ενός συστήματος ελάχιστου εγγυημένου εισοδήματος, καθώς
και να παρέχει ειδική φροντίδα στις οικογένειες αυτές. Δυστυχώς, για ακόμη
μια φορά, οι τρίτεκνες οικογένειες και τα τέκνα τους βιώνουν ακόμα μια αδικία
εις βάρος τους, μετά από τόσες άλλες εξαιρέσεις τους από πολιτικές
ελάφρυνσης που οι πολύτεκνες οικογένειες, δικαιολογημένα, απολαμβάνουν.

Ερωτάσθε, λοιπόν

1. Θα προβείτε σε διόρθωση της αδικίας αυτής εις βάρος των τρίτεκνων
οικογενειών και να τις εντάξετε στο ΚΟΤ Γ, και πόσο άμεσα;

2. Πώς αναμένετε να καταπολεμήσετε το δημογραφικό πρόβλημα, που η
Κυβέρνηση διατείνεται ότι είναι προτεραιότητά της να αντιμετωπίσει,
όταν οι τρίτεκνες οικογένειες εξαιρούνται συνεχώς από πολιτικές
ελάφρυνσης, διευκόλυνσης και υποστήριξης;

3. Σε ποια άμεσα μέτρα θα προβείτε ώστε να ενισχυθούν οι τρίτεκνες
οικογένειες και τα παιδιά τους και να δοθούν κίνητρα στις οικογένειες
να αποκτήσουν τρίτο παιδί;

Η ερωτώσα βουλευτής

Καζάνη Αικατερίνη


	Προς την Υπουργό Κοινωνικής Συνοχής και Οικογένεια
	τον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας, κο Σκυλακ



